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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2019/20:2097 Beredskapslager av fryst blodplasma

Vid Karolinska institutet har man i en studie testat att ge patienter blodplasma 
från tillfrisknade covid-19-patienter. Studien visade att om man ger blodplasma 
med neutraliserade antikroppar kan man bli av med viruset i blodet, vanligtvis 
redan nästa dag. 

Professor Joakim Dillner, som leder forskningen, menar att Sverige bör bygga 
upp ett beredskapslager av fryst blodplasma, nu efter att USA godkänt 
behandlingen för covid-19. 

Tanken är att beredskapslagret av fryst blodplasma från personer som 
tillfrisknat från covid-19 sedan ska vara redo att användas som behandling vid 
en eventuell andra våg av smittspridning. 

Med anledning av detta önskar jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

Avser ministern att verka för att upprätta ett beredskapslager av fryst 
blodplasma?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-03
Besvaras senast
2020-09-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


